

Protokoll fra møte i AU for Nordland SV

Dato: Tirsdag 3.mars 2026

Tid: Kl. 20.00- 22:13

Sted: Zoom

Til stede: Kristian Haukalid, Reinert Aarseth, Kevin Mediå, Ragne Johnsen Megård, Aase Refsnes, Christian Torset, Åshild Pettersen, Ina Nyås Moe

Sak 10/26: Godkjenning av innkalling, sakliste og protokoll

Protokoll fra forrige møte ble sendt per e-post etter møtet og er lagt ut på nettsiden: <https://nordland.sv.no/referater-nordland-sv/>

Forslag til vedtak:

Innkalling, sakliste og protokoll godkjent

Vedtak: Innkalling, sakliste og protokoll godkjent

Eventuellsaker: A) PCI-tilbudet
B) 1.mai

Sak 11/26: Korrespondanse

a) Invitasjon til årsmøte i Nei til EU 21. mars – noen som kan delta?

Vi spør Spørre Simen Knutssøn, Anton Andreassen eller Kyrre Didriksen

b) Innkalling til listestilling for fylkesleder og sekretær 11. mars

Saken er kun til orientering

c) Invitasjon til jubileumsårsmøte Nordland Bondelag 25. mars – noen som kan delta?

Kristian Haukalid eller Christian Torset deltar. De blir enige seg imellom.

d) Pristilbud ifm renhold av kontor – skal NSV inngå kontrakt?

Kristian Haukalid foreslår at vi godkjenner dette.

Vedtak: Godkjennes

e) Innspill om innkjøp av jublant-PINs for medlemmer som har vært med i 50 år. Skal vi kontakte lokallagene og bestille pins?

Vi ber lokallagene om å melde inn om de har behov for dette.

f) En norgesturne med Fredlund – settes opp som sak på neste AU?

Saken settes opp på neste møte

Ragne Johnsen Megård orienterte om at Fredlund kommer til Narvik om to uker.

g) **SV; Hele SV banker 22. mars**

Vi har blitt bedt av partikontoret om å sende ut et nyhetsbrev til lokallagene om dørbankaksjonen 22.mars. Skal vi gjøre det, og er lokallagene våre klare for det?

Vi sender ut nyhetsbrev til lokallagene. Tilnærmingen vår må være at vi forstår at det kan være en høy terskel for å gjennomføre dørbank, men at det er en fin måte å snakke med folk på for å få innspill i lokalpolitikken.

Christian Torset kan hjelpe til å bli med og banke.

Et alternativ er å gjøre som Steigen SV og samles rundt en bålpanne. Det viktigste er å skaffe møteplasser for folk som ikke er et møterom.

Sak 12/26: Møteplan våren 2026

Innspill:

- 1.mai bør tas opp tidligere enn det som var foreslått i planen. Vi tar det heller opp senere i dette møtet.
- Ifm AU-møte 17 mars- landsstyret bør stå på sakslista. Uttalelser bør innom torsdagens fylkesstyremøte.
- Vi bør ha felles AU-møte med de andre fylkene. Ina Nyås Moe planlegger dette.

Sak 13/26: Politisk strategi

AU sentralt og sentralstyret har mottatt notatet som Stine Naversete har skrevet. Så har vi mottatt melding om at det som utgangspunkt ikke er anledning for fylkesstyret å sende inn eget notat i tillegg.

Forslag fra fylkesleder

1. Uttalelsen som fylkesstyret har fått i oppgave av årsmøte å ferdigstille får 2 i oppgave å lage forslag på.
2. Uttalelsen ferdigstilles innen AU 17. mars og e-postbehandles av FS dagen etter.
3. Uttalelsen er NSV ståsted om strategi og bestillingen til landsstyredelegatene om hva de skal fronte fra NSV. Så kan man videre vurdere å sende uttalelsen til sentralstyret.

Vedtak: Vi sender inn uttalelsen fra årsmøtet til sentralstyret i morgen og ber om en tilbakemelding. Kristian Haukalid og Åshild Pettersen ferdigstiller dokumentet og tar det opp på landsstyremøtet.

Sak 14/26: Nominasjonsmøte fylkesvalget 2027

Årsmøtet har fattet ny tidslinje for nominasjonsmøte. Etter samtaler med leder i nominasjonskomitéen peker helgene i uke 42, 43 og 44 som aktuelle. Det er fylkesting i uke 43, slik at nominasjon rett før og etter kan blir intensivt for våre fylkestingsrepresentanter. Foreslår derfor helga i uke 44.

Fylkesstyret må ta stilling til om vi ønsker å avholde fysisk møte for nominasjonen, eller om årsmøtet i februar skal være fysisk. Det er ikke budsjett for begge deler. AU ser det som viktig at lokallagsdelegatene får møte de som stiller på liste og bygge nettverk og eierskap med disse.

Forslag fra fylkesleder:

1. Årsmøtet 2027 avholdes i februar som et digitalt møte. Møtet blir tas ned til kun å inneholde årsmøtesaker.
2. Alt a) Nominasjonsmøtet avholdes helga i uke 44 og det innhentes pris kost og losji. Alt b) Det innhentes pristilbud på helgene 42, 43 og 44 for å få det rimeligste alternativet.
3. Helga innrammes med et eget program med politikk. Vekkelsesmøte med debatter, innledere og hilsningstaler. Politisk verksted mot programkomité? Arbeid med tips og vink til hvordan lokallagene bør jobbe frem mot valgdagen. Hva kan fylkeslaget bidra med?
4. Fylkesstyret følger helga opp via representantskapet og for å holde formen varm frem mot valget.

Vedtak: AU foreslår at nominasjonsmøtet holdes i uke 44 og at mesteparten av valgprogrammet vedtas da. Det går an å legge til endringer i programmet under årsmøtet i februar.

AU ønsker at helgen brukes til et politisk verksted og «vekkelsesmøte». Vi må jobbe med å mobilisere lokallagene til å stille på møtet. AU jobber videre med planleggingen av nominasjonsmøtet.

Sak 15/26 Medlemsmøte med SV miljøpolitiske utvalg

Fylkessekretær Ina Nyås Moe orienterte om møtet som vi har invitert SVs miljøpolitiske utvalg til å holde og lurte på om programmet utvalget har satt opp for møtet ser greit ut.

Vedtak: Miljøpolitisk utvalgs møteprogram godkjennes

Sak 16/26 Eventuell mediesak om at vi støtter bonden ifm at Miljødirektoratet har kommet med en rapport om at prisene på kjøtt bør økes.

Christian Torset har sendt inn et innlegg om dette til Avisa Nordland.

Sak 17/26 Representantskap Nordland SV

AU diskuterte hvordan representantskapet skal innrettes.

Vedtak: AU foreslår at det første representantskapsmøte holdes på denne siden av sommeren, én uke før landsstyremøtet i juni. Vi ønsker å starte med 1 delegat fra hvert lokallag. Det bør lages noen enkle kjøreregler med type saker og hvordan vi kan gjøre det relevant for delegatene. Kristian Haukalid og Åshild Pettersen hører med de andre

fylkeslagene om hvordan de har gjort det. Saken tas opp igjen på neste AU-møte og forslaget innstilles til fylkestyret 7.april.

Sak 18/26 Eventuelt

A) PCI-uttalelsen, og veien videre?

Kristian Haukalid har laget et forslag som kan tas i landsstyret som er basert på uttalelsen som ble vedtatt på årsmøtet.

Vedtak: Saken tas opp i landsstyret. Landsstyrerepresentantene finner ut om det passer best å ta opp saken under den politiske situasjonen eller som en del av strategidebatten. Uttalelsen sendes med et tillegg til landsstyret og til partikontoret.

B) 1. mai-arrangementer i Nordland

Vi har fått noen forespørsler fra lokallag om besøk av fylkestyremedlemmer. Hvordan skal vi organisere dette?

Vedtak: Organiseringen bør styres av fylkesleder og fylkessekretær. Vi sender ut informasjon til lokallagene og undersøker om noen ønsker besøk. Vi bør ta med i informasjonen at det er lurt å alliere seg med andre lokallag og fagbevegelsen og at det er mulig å søke organisasjonsfondet om midler. Ta også med at det noen ganger bare er hyggelig å ha en felles 1.mai frokost. Christian Torset besøker Sortland, og kan gjerne også besøke lokallagene i nærheten og Åshild Pettersen besøker Narvik og Kjøpsvik

C) Endring av tidspunkt for torsdagens fylkestyremøte

Reinert Aarseth lurte på om det er mulig å fremskynde fylkestyremøtet med en time. Ina Nyås Moe undersøker det i morgen.

Referent: Ina Nyås Moe/fylkessekretær i Nordland SV